
                     

 

Dzień dobry Szymonie, jesteś już absolwentem naszej szkoły, który ma spore osiągnięcia i 

sukcesy w nauce. Dlatego chcemy przeprowadzić z  Tobą wywiad i zadać Ci kilka pytań: 

 

- Jaki kierunek kształcenia wybrałeś i dlaczego? 

 

SzD: Wybrałem kierunek programisty, ponieważ jest to zawód przyszłości, a programowanie 

od dawna było moim zainteresowaniem. 

 

- W jaki sposób zdobyta wiedza może pomóc  Ci zrealizować swoje plany życiowe? 

 

SzD: Wiedza zdobyta na lekcjach zawodowych przyda mi się w przyszłej pracy w branży IT 

i pomoże mi rozwijać się jako programista. 

 

- Czy Twoim zdaniem szkoła przygotowała Cię do życia? 

 

SzD: Tak, uważam, że szkoła dobrze mnie przygotowała do dorosłego życia – zarówno pod 

względem wiedzy, jak i umiejętności praktycznych. 

 

- Jakie są Twoje osiągnięcia szkolne, z których jesteś najbardziej dumny? 

 

SzD: Najbardziej jestem dumny z zajęcia III miejsca w Ogólnopolskim Hackathonie 

"TechQuest" w Leżajsku, a także z tytułu finalisty w VII Ogólnopolskim Konkursie o Złote 

Lilie Królowej Jadwigi oraz z zakwalifikowania się do etapu VIII ogólnopolskiego tego 

samego konkursu  

 

- Jak to robisz, że dobre wyniki przychodzą Ci z taką łatwością? 

 

SzD: Taki już mam talent ¯\_('-')_/¯. Ale nie tylko – pomaga też dobra strategia nauki i 

przede wszystkim chęci do działania. 

 

- Jakie są Twoje plany na najbliższą przyszłość? 

SzD: Planuję studiować programowanie i dalej rozwijać się w tym kierunku – zarówno 

pod względem wiedzy, jak i umiejętności praktycznych. 
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- Dlaczego Twoim zdaniem warto uczyć się w ZST? 

 

SzD: Moim zdaniem warto uczyć się w ZST ze względu na nauczycieli, którzy wspierają 

rozwój pasji uczniów, a także z powodu dobrze wyposażonych pracowni zawodowych. 

 

- Czy Twoją przyszłość wiążesz z wyuczonym zawodem? 

 

SzD: Tak, planuję swoją przyszłość związać z zawodem programisty – chcę dalej się 

kształcić i pracować w tej branży.  

 

- Dziękujemy, Szymonie za udzielenie nam wywiadu. Mamy nadzieję, że 

zrealizujesz swoje plany i marzenia. Tego Ci życzymy. 

 

 

Wywiad przeprowadziły: Gabriela Blat, Zuzanna Kasiewicz, Wiktoria Wilk i Julia Serafin- 

uczennice i przedstawicielki  Samorządu Uczniowskiego 

 


